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Farkas Gergely
országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgy űlésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni az emberi erőforrások miniszteréhez, mint a tárgyban
illetékes minisztérium vezetőjéhez

„A C lista jelenlegi szabályozása elég gyors megoldást jelent-e a folyamatosan megjelenő
új pszichoaktív szerek ellen? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom !

Tisztelt Miniszter Ur !

Szeptember 17-én szóbeli kérdést tettem fel Önnek, amelyben a gyanús pszichoaktív szerek

gyorsított eljárásban C-listára kerülését szorgalmaztam . Halász János Államtitkár Úr

válaszában arra utalt, hogy maga a C-lista bevezetése is gyorsított eljárásnak felel meg ,

azonban arra már nem volt ideje, hogy ezt alátámassza. Véleményem szerint nem mindegy,

hogy a tudatmódosító szerek esetében a gyors mennyi id őt jelent. Ahogy akkor

felszólalásomban is kifejtettem akár néhány nap is kritikus lehet, ha drogról van szó .

Tisztelt Miniszter Úr! Az el őzőekre tekintettel arról kérdezem, hogy jelenleg mennyi időbe

telik, mire az új pszichoaktív szer a megjelenést ő l számítva a C-listára kerül? Amennyiben

megjelenik egy új szer valamelyik honlapon – amelyek még mindig üzemelnek, ahogy arra a

felszólalásomban is kitértem –, onnantól kezdve hány napig, vagy hétig árusíthatják az t

legálisan?



Kérem Miniszter Urat, hogy néhány eddigi példán keresztül támassza alá az Allamtitkár Ú r

állítását, hogy valóban elég gyors-e a C-listára kerülés .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . szeptember 25 .

Tisztelettel :

Farkas Gergely
Jobbik
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